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Onsdag den 12. april 2023 kl. 19.00-21.15 - afdeling Sundhøj - konferencerummet 
 
Deltagere: Stephan, Kasper, Jonas, Lars, Charlie, Kristine, Lene, Marianne, Lina, Bjørn 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Referat og dagsorden blev godkendt. 
 
Pkt. 2  
PLC – hvad dækker begrebet over og hvilke opgaver løser PLC på skolen? 
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen bliver orienteret om PLC´s formål og 
opgaveløsning på skolen. 
 
De 3 fuldtidsansatte læringsvejledere på PLC (Pædagogisk Lærings Center) præsenterede sig. 
Vejlederne betjener både afdeling Lundby, Sundhøj og Centerafdelingen. 
 
På afdeling Lundby er PLC kombineret med folkebiblioteket. Det giver den fordel, at eleverne 
har en endnu større samling at låne materialer fra. Både til afdeling Sundhøj og Lundby 
indkøber PLC relevant materiale målrettet skoleelever, som ikke altid kan lånes igennem 
folkebiblioteket. 
 
Der anvendes som udgangspunkt ikke en fælles læsebog til de yngste elever, men små bøger, 
som er grupperet efter LET-tal. På den måde får eleverne bøger som svarer lige til den enkeltes 
læseniveau. 
 
Både på afdeling Lundby og Sundhøj tilbydes elever i dette skoleår læseklub.  
 
På ”walk and talk” igennem PLC blev bogsamlingen præsenteret. På PLC er bøgerne samlet i 
områder efter sværhedsgrad/emner for elever i indskoling, mellemtrin og ungemiljø. 
 
På PLC blev også præsenteret podcaststudier, makerspace og materialer fra Lego. Digitale 
læringsmidler samles primært i playspace i Arenaen. På afdeling Lundby er etablering af et 
playspace også på vej.  
 
PLC er i gang med at opbygge helpdesk via videoer. I første omgang for elever og 
medarbejdere; i næste omgang for forældre. 
 
Læringsvejlederne har en stor opgave med implementering af Play@heart.  
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
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Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Skolens ledelse: 
Der er afviklet en fælles kanonuge omhandlende folkeviser. 
Stor frise med bibelhistorie har været lånt til skolen. 
Forårs-SFO med de nye elever i børnehaveklassen startede tirsdag efter påske. 
Skoleudviklingssamtale med forvaltningen blev afviklet i ugen op til påske. Der var megen 
anerkendelse til skolen i forhold til al data om elevernes faglige udvikling og deres trivsel. 
Puff Bars florerer i hele Danmark; det opleves også på Tåsingeskolen. 
I Centerafdelingen har der været besøg af SSP-konsulenter, som talte med elever/forældre om 
omgangen med sociale medier. 
Ungdomsklubben i Centerafdelingen er et frivilligt tilbud til elever udskolingen - 7.til 10. klasse.   
Centerafdelingen har et fag, der hedder ’socialfag’ på alle klassetrin. Det er et fag, hvor der 
arbejdes med elevens alsidige sociale og personlige udvikling. 
  

 
Skolens elevråd: 
Den nationale trivselsmåling er afsluttet. 
Ungdomsklubben i Centerafdelingen slutter året af med en tur til Legoland. 
Der har været et fodboldstævne i Strib, som elever fra Centerafdelingen har deltaget i.  
Repræsentanter fra elevrådene i ungemiljøet og Centerafdelingen har været i folketinget og i 
Bruxelles. 
I elevrådene i Centerafdelingen, ungemiljøet, børnemiljøerne på Lundby og Sundhøj er valgt 
repræsentanter, som skal bistå i udarbejdelse af en lovpligtig undervisningsmiljøvurdering. 
I elevrådet i ungemiljøet er valgt repræsentanter som i samarbejde med Vand og Affald skal 
arbejde med bæredygtighed og en bedre affaldssortering på skolen.  
 
Skolebestyrelsens formand: 
Formanden har sammen med andre formænd fra Svendborg kommunes skoler forfattet et brev 
til kommunalbestyrelsen vedr. etableringen af en ekstra sportsklasse på Nymarkskolen, da 
dette kan have store konsekvenser for andre skoler.  
 
Pkt. 4  
Planlægning af årsmøde                 
Formålet med punktet er at arbejdsgruppen fremlægger deres revideret oplæg til videre proces 
og beslutning.  
 
Pkt. 5  
Udarbejdelse af lokalt princip for brug af meddelelsesbogen               
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen tager stilling til det lokale princip for 
meddelelsesbogen, som introduceres for kommende skoleår.  
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Meddelelsesbogen erstatter elevplanerne. Informationer om meddelelsesbogen fremgår bl.a. 
på EMU – Danmarks læringsportal hjemmeside. 
 
Skolebestyrelsen besluttede at følge rammen fra Svendborg kommunes styrelsesvedtægt ift. 
ramme og indhold.  
 
Pkt. 6  
Planlægning af samrådsmøde den 19. april                
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen planlægger mødet med udvalget den 19.4. 
 
Dagsordenen er følgende: 

- Præsentation af arbejdet med mangfoldige læringsmiljøer på Tåsingeskolen 
- Præsentation af skolebestyrelsens nye princip om ”Skolesprog”  
- Status på de områder, hvor udvalget kan hjælpe med løsninger og prioriteringer 

 
Pkt. 7  
Ansøgning til UVM om deltagelse i afprøvning af skriftlig feedback             
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen høres ifm. ansøgningen til UVM. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om, at en kommende specifik 8. klasse (og året efter sammen 
specifikke 9. klasse) afprøver, at eleverne ikke får karakterer i dansk og tysk, men i stedet får 
skriftlig feedback i de 2 fag samt en afsluttende karakter.  
 
Pkt. 8  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Næste møde d. 16. maj starter kl. 18:30 pga. afholdelse af årsmødet. Mødet afholdes på 
Lundby.  
 
 
 

 


